
 

 

 
Tilstede:  

                Elevrepræsentanter: Frida 9.v og Laura 7.u 

                Forældrerepræsentanter: Tina Hahr, Mogens, Steen, Anne, Isabella og Louise 

                Skolen: Anne Marie, Anders, Kasper, Axel og Kirsten 

Afbud fra:  

                Christina, Ernst,  
 

 

Referat af skolebestyrelsesmøde  

Onsdag den 9.9 2015  

 

 

1. Fællessang: ”Marken er Majet” 

 

2. Bemærkninger til det udsendte referat: Ingen bemærkninger til referatet 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                     

3. Godkendelse af dagsorden: Dagsorden blev godkendt 

 

4. Elevrådet: elevrådet har lige afholdt deres første møde. Strukturen fra sidste år fortsættes. De 

elever, der har lyst til at komme til møderne, møder op. Møderækken for elevrådsmøderne er 

blevet offentliggjort.  

Der blev spurgt om: Hvor stor udskiftningen er i elevrådet? Der er stor udskiftning i de små 

klasser, samme billede viser sig ikke i udskolingen. Elevrådet har fået til opgave at orientere 

klasserne om, at lærerne skal gennemgå ordensregler og sikre, at disse hænger i klasserne. 

Ligeledes skal det sikres, at der er dukseordning. ”Elevrødderne” skal rundt i klasserne og slå 

et slag for elevrådsarbejdet.  

 

5.  Ledelse på ØF( den store opgave om ledelsesprofil på skolerne er igen udskudt): Vi afventer  

et nyt udspil fra forvaltningen. Punktet tages op når vi får en ny melding. Organisations-

diagram præsenteres på næste møde. 

 

6. Fremtidens fritidstilbud, hvor er vi nu?: Den 16. september afholdes  samtaler med ansøgere 

til leder af KKFOén. Samtaleudvalget består af : Steen fra skolen to tr-repræsentanter en fra 

Hvepsereden og en fra Dr. Louise, Axel B, en klyngeleder fra IB/Østerbro og områdechefen. 

Vi ved ikke, hvornår vi får en afgørelse, men senest 1. oktober har vi et navn på kommende 

leder. Den fremadrettede proces i forhold til sammenlægningen kommer først på plads efter 

1. oktober. Punktet tages op på næste møde. 

 



 

 

7. Skoleårets start /AB:  Et nyhedsbrev er udgivet, der kommer nok et nyhedsbrev ud i den 

nærmeste fremtid. indskolingen mødetid 8.00 til 14.00. indskolingens afslutning på 

skoledagen skal afvikles i klasserne. 

Mandage skal eleverne være i klasserne til ”stillestund” inden morgensamlingen. AB 

orienterede om funktionsbeskrivelser for lærerne i pauserne. Opfordring til forældrene om at 

komme over og være med på skolen for at se det liv, der udspiller sig i frikvartererne. Der vil 

fremadrettet afholdes morgencafe ca. hver 3 måned, hvor forældrene kan møde op til 

orientering og drøftelse af forskellige temaer. Ros til skemalægningen, ros til placering af FF.  

God overgang fra skole til KKFO i forbindelse med FF. Målet har været at sætte klasse-

lærerne på i FF - i de fleste tilfælde er det lykkedes. 

 I udskolingen er det en naturfaglig lærer og en humanistisk lærer, der dækker FF i 

udskolingen.  

 

8. Skolebestyrelsens årsmøde: Fremmøde problematisk dette skal give anledning til ændret 

strategi. Kendskabet til skolebestyrelsen er for ringe. Der skal arbejdes på, at skole- 

bestyrelsen bliver mere synlig.  

Frugtbart samarbejde i planlægningsfasen. Forslag om, at bestyrelsesmedlemmerne skal ud 

på de kommende forældremøder, og at kontaktforældrene inddrages til årsmødet. Dato for 

kontaktforældremødet skal nævnes på de kommende forældremøder, hvor 

skolebestyrelsesmedlemmerne kommer rundt og orienterer om skolebestyrelsesarbejdet. 

 

9. Forældrebank: orientering om Forældrebanken skal sendes ud på ny. På nuværende tidspunkt 

er 12 forældre repræsenteret i banken. Målet er at nå 100 tilmeldte forældre. Mogens og 

Steen reviderer tilmelding. Forslag om, at Steen kommer på PR-mødet den 21. oktober og 

booster banken. 

 

10. Meddelelser: I forbindelse med skolens fødselsdag viste det sig igen, at skoleforening har et 

problem. Der er problemer med hævekort, som er svære at få fornyet i skiftet mellem to 

ansvarlig. Hans Henrik skal undersøge om det er muligt, at skoleforeningen er en del af 

skolens budget. Afklaring af hvor stor en del 4. klasserne skal have af overskuddet fra festen. 

Punktet tages op på næste møde. Axel har været i Hoved-Med for at fortælle om generne ved 

byggeri og primært ved ventilationen. Forslag om, at bestyrelsen går ind i sagen om 

ventilationssystemet. Bestyrelsen skal henvende sig til det politiske niveau. Skolebestyrelsen 

udfærdiger et skriv, Louise efterlyser data på området. Bestyrelsen kontakter ledelsen i 

forhold til data. Punktet tages op næste gang 

 



 

 

11. Eventuelt: Valgfagsprocssen tages op som punkt til næste møde. ”Device” diskussionen tages 

op som punkt på næste møde. Trivselsindsatser skal tages op fremadrettet. Orientering om 

skolefodboldkonflikt. 

 

 

Mvh 

Kirsten 
 

 


